
Summary

A cover for the stacking box Eurobox/standard box 770903PP on the

handle insert. Dust/visibility protection or animals.

Hobby & Makers >  Other Ideas 

Tags: box  cover  eurobox  protection  blende  schutz  

stapelbox  770903  

Die Extra-Blende für die Eurobox bietet einen effektiven Schutz vor Staub,

Schmutz und kleinen Tieren. Leicht anzubringen, bildet sie eine

zuverlässige Barriere, um die Inhalte der Eurobox sauber und unversehrt

zu halten. Eine praktische Lösung für die Lagerung von empfindlichen oder

hygienischen Gütern.

Wichtig zu beachten ist, die Blende ist für die Eurobox / Normkiste Grau

770903PP. Ich hatte gedacht, die boxen wären alle gleich aber fand keine

blende für genau diese Kisten, daher habe ich sie selber gemacht.

English

-

The extra cover for the Eurobox offers effective protection against dust,

dirt and small animals. Easy to fit, it forms a reliable barrier to keep the
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Model files

contents of the Eurobox clean and undamaged. A practical solution for the

storage of sensitive or hygienic goods.

important to note that the cover is for the Eurobox / standard box gray

770903PP. I thought the boxes were all the same but couldn't find a cover

for my boxes, so I made one myself.

Print Settings

Printer: Prusa MK4

Rafts: No

Supports: No

Resolution: 0.2mm

Infill: 15%

License 

This work is licensed under a 

Creative Commons (4.0 International License)

Attribution-NonCommercial 

✖ | Sharing without ATTRIBUTION 

✔ | Remix Culture allowed 

✖ | Commercial Use 
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